

GENERAL AGREEMENT
ON TARIFFS AND
TRADE

ACCORD GENERAL SUR
LES TARIFS DOUANIERS
ET LE COMMERCE

RESTRICTED

L/2464/Add.1

6 September 1965

Limited Distribution

Original: English

WORKING PARTY ON AUSTRALIAN REQUEST TO GRANT
PREFERENCES FOR LESS-DEVELOPED COUNTRIES

Notifications from Governments

Addendum

Since the circulation of L/2464 the following additional notification has been received from the delegation of Israel.

I have the honour to refer to document L/2443 dated 4 June 1965, regarding the request for a waiver by Australia and to the statement made by the Australian delegate at the meeting of the Working Party on 23 June 1965 to the effect that the list of countries to receive the preferences proposed by the Australian Government is indicative only, and to notify on behalf of my Government that Israel wishes to be added to this list.

GROUPE DE TRAVAIL DE LA DEMANDE DE DEROGATION PRESENTEE
PAR L'AUSTRALIE AUX FINS D'ETRE AUTORISEE A ACCORDER
DES PREFERENCES AUX PAYS PEU DEVELOPPES

Notifications des gouvernements

Addendum

Postérieurement à la diffusion du document L/2464, la délégation d'Israël a fait tenir au secrétariat la notification additionnelle suivante.

En référence au document L/2443 en date du 4 juin 1965 concernant la demande de dérogation de l'Australie et à l'exposé présenté par le délégué australien lors de la réunion du Groupe du travail du 23 juin 1965, selon lequel la liste des pays qui bénéficieraient des préférences proposées par le gouvernement australien n'est qu'indicative, j'ai l'honneur de faire savoir au nom de mon gouvernement qu'Israël désire être ajouté à cette liste.

